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PROTOKOL Nr XXI[/2012
obred XXlll scsji Rady Miejskicj Ostrtrszibs

odbytcj w dniu 30 sierpnia 2012 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%)

W obradach uczestniczyli zaproszeni go3cie wedfug zalqczonych list obecnoSci'

Porzqdek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad

2. Przedstawienie porz4dku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej
3 wyb6r sekrerarza obrad XXIII sesji Rady Miejskiej
4. PrzyjQcie prorokolu XXII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okesie migdzy sesjami

6. Info.macja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadan w poprzednim okresie

zwlawcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
Interpelacje i zap)4ania radnych
Zapytania i wnioski przewodnicz4cych &ielnic i soltysow
Podjgcie uchwal w sprawie:
a) nidania imienia Przedszkolu nr 5 w Ostrzeszode (nr 35/2012)

bi zbycia nieruchomosci gmntowej polozonej w Ostrzeszowie przy ul Niezlomnych
(n 3912012)

c) zbycia nieruchomo3ci polo2onej w Ostrzeszowie przy ul zamkowej (nr 4512012)

d) sprzeda2y gruntu polozonego w Ostrzeszowie pEy ul Cichej (nr 4ll2012J

"j 
p.r"rnu"r"iniu ao izier:awy niemchomodci gruntowej polozon€j we wsi zaj4czki

w gminie Ostrz€szow (nr 38/2012)
f1 zbylia nieruchomosci gruntowych polozonych we wsi Roj6w, gnina Ostrzeszow

(it 42/2012)
g) wyra2enia zgody na podwy2szenie kapitalu zakladowego w spolce Elco-Region spolka
"' r o.o. z siediiUiw gelchatowie w drodze wniesienia wkladu niepieriQznego (aportu)

i objgcia nowych udzial6* (nt 4612012)

h) wsparcia budownictwa komunalnego na t€tenie Miasta i Gminy Ostrzeszow w latach

2012-2013 (N 47/2012')
i) zmianyuchwalyNrXlVlg2lz}ll Rady Miejskiej Ostrzesz'6w z dr'ia 2O ptidzier-

nika 2011 roku w sprawie trybu i sposobu powol!'wania i odwot)'wania czlonk6w

Zespolu Interdyscyplinamego oraz wczegolowych warunkow jego tunkcjonowana
(n 3712012\

l0 Odpowiedzi na interpelacje izapyania
I l Sprawy roine i informacje
12. Zakonczenie

Radny Ed*".d Sk-y*k - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl

obrady XXUI sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze s€sja jest prawomocna

Rdtry Ea*ar4 skt),p"L P-".odniczqcy Rady Miejskiej przedstawil 
.

porzjdek obrad, h6ry :.adni otrqmali z Tlproszeniem na dzisiejve obrady

do obradowania i podejmowania uchwal.



-2-
Rada Miejska minut4 ciszy uczcila pamiQc zma.lego dnia I I sie.pnia 2012

roku Elnr'ina Grundta - Norwegs, oznaczonego Medalern za Zaslugi dla

Miasta i Gminy Ostrzeszow.

wyrazil zgodQ na kandydowante.
Rada Miejska jednogloSnie (t 7 glos6w ,,2a") wybrala radnego Grzegorza

wiecka sekretarzem obrad XXIII sesji Rady Miejskiej

Na obrady sesji przybyl radny Aleksander J6zefiak

Do p-ktu ,l.so Przyietie orotokolu z XXII s6ii R.Ndv Mieiskiqi
nuanv Adam Boci4ga seketarz obrad xxll sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek o przyjecie protokolu z xxll sesji

nada Mie.lska lednoEo3nie ( l8 glos6w 'y'') przyjQla zgloszony wniosek

Wniosek stanowi zal4cznik do protokolu.

oodeimowatrvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady MreJskleJ przedstawrl

informacjq.
Informacja stanowi zalqcznik do protokofu

Na obrady sesji przybyla radna Miroslawa Modrzynska

Do p-ktu 7-so lnterpclNcie i zrDvtania radtrvch
Radny Zbtgniew Kajser w zwiqzku z rozpoczplem prac przez G€neraln4

Dyrekcjg Drog Krajowych i Autostrad przy zjeZdzie z drogi kajowej m I I
w'kierunku oaiedkla Piast6q wnosi o zainteresowanie siQ tym przedsiQ-

wziQciem czy jest to dzialar,ie dotaine czy tez poczqtek wigkszej

inwestycji.
Podkeslil, ze sam zwracal sig do GDDKiA z podziQkowaniem za okazane

zainteresowanie skrzy2owaniem ulic Piastowskiej i Al Wojska Polskiego

(droga nr I l) oraz zapewnienia na nim bezpieczelistwa Wysylal zdjQcia

i opinie mieszkairc6w. Otrzymal zapewnienie podjgcia dzialai' obecnte

prowadzone s4 prace przy ul\&ardzaniu nawierzchni

bzigkrrje za spiawne dzialanie w zakres8ie usuwania uschnigtych galgzi

spadaj4cych z drzew, a takze przyst4pienie do usuwania barier architekto-

nicznych na terenie miasta i wnosi o dalsze tak skuteczne postepowanre

Radny Andrzej Ogorkiewicz w imieniu miewkaircow zapyu.je najakim

etapiejest bLrdlwi chodnika przy ul. Piastowskiej, na kt6rq zostaly zabez-

pieczone tak2e w budzecie gminy Czy Burmistrz posiada informacje
; Wietkopolskiego Zarz4du Drog Wojew6dzkich na temat tej inwesrycji

np. dlugo6i chodnik4 (czy moze do oc4szczalni Sciekow)

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturQ radnego Grzegorza

WiQcka na sekretarza obrad dzisiejszej sesji Radny Grzegorz Wiqcek

VGrs, WireL gri.istrz przedstawil powyzsz4 infiormacjg

tnformacja sta[owi zalqcznik do protokofu.



Radny Kazimierz Bacik w zwi4zku z prowadzon4 budow4 boiska ORLIK
przy Szkole Podsawowej nr I i Gimnazjum nr I p'4a czy juz zastanawiano

iig nad zasadamijego funkcjonowania, Lto bQdzie sprawowal nadzor nad

tym obiektem oraz w jakich godzinach bpdzie on czynny i dla kogo

Przpomina o wczeiniejszych obietnicach utworzenia dodatkowych miejsc

parkingowych przy tym obiekcie od strony ul. Wieliitskiej

Mariusz witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly wraz

z uzasadnieniem.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytrvnie zaopiniowaly powyzszy projekt

pod obrady sesj i.

Rada Miejska jednoglo6nie (19 glosow ,,2a") podjgla uchwalg

Uchwala Nr XXIIV]4l l2\l2 *.anoetl z^l[cznik do protokotu.

przv ul. NiezlomnYch lnr 39/2012)
Fawel Uscinowicz Zastepca Burmistrza przedstawil powyzszy projeK

uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytltnie zaopiniowaly powyzszy projekt

pod obrady s€sji.
itadny Zbigniew Kajser zwmca uwagQ, i€ na omawianym terenie moglby

byc parking.
Zistipca wyja6nil, ze w planie zagospodarowania przestrzenaego miasta

jest to teren pod budownictwo jednorodznne

Rada Miejska jednogloinie (19 glosow,y'') podigla uchwalg

Uchwala Nr Xxltl/142/2o12 stutowi zal4cznik do protokolu

(tr 4512012\
Put"el tlsci*rtict - Zastepca Burmistrza przedstawil powyzszy projekt

uchwa\.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozt'tywnie zaopiniowaly powytszy projekt

pod obrady sesji.
i{adny Zbigniew Kajs et z:rpyllie czy z ty+! omawiarej dzialki nie mozna

by urzadzic placu zabaw
Zastgpca poinformowal o rozmowach przeprowadzonych z Gmin4 Zydow-

sk4 poni€waz jest do teren bylego zydowskiego cmentarza

Burmistrz poinformowal, ze zaczQlii'my remontowai budynek za omawlan4

dzialk4 i plinujemy urz4dzenie terenu rekreacyjno'spacerowego.

Rada Miejska 18 glosami ,,2a", I ,,wsrzymLrjqcym' podjgta uchwalg

Uchwala Nr XXI[/143/2012 stanowi ?dqcznik do protokotu

hr 4l/20l2l
pu** UScino*ict - Zastepca Burmidstrza przedstawil poryzszy projekt

uchwaly.

Nkt nie zabral glosu.

uchwaly wraz
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Stale Komisje Rady Miejskiej pozltywnie zaopiniowaly powyzszy projekt
pod obrady sesji
Rada Miejska jednoglosnie (19 glos6w,,za") podjgla uchwa'Ig.

Uchwala Nr XXtlVl44 /2012 y.ar.owi zalqcznik do protokolu.

e) przez[aczenir do dzieri&wv nieruchomoSci grunaowei poloionei

we wsi Zaiaczki w eminie Ostnesz6w (nr 3E/2012)
Pawel U6cinowicz zastepca Butmistrza pftedstawil powyzszy projekt

uchwaly.
Stale Kornisje Rady Miejskiej pozytlvnie zaopiniowaly powyzszy projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo3nie (I9 glosow,,za'') podjda uchwale

Uchwala Nr X)fl /14512012 sturowi zal4cznik do protokolu.

f) zbvcia nieruchomolci snmtowvch poloionvch we vsi Roi6w. gmint
Ostrzesz6w (nr 4212012)
Pawel Uicinowicz Zastepca Burmist.za przedstawil powyzszy projekt

uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozyl'ranie zaopiniowaly powyzszy projekt

pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie ( | 9 glos6w,,za") podj9la uchwalQ.

Uchwala Nr XxIy 14 612012 stanovi z^lqcznik do ptotokolu.

Na obrady sesji przybyl radny Henryk Mackanii.

g) wvraieni, zeody ns pod$'r.iszelie kapitalu zddadowego w sp6lce
Eko-Region so6lka z o.o. z siedziba w B€lchatowie rv drodze wnicsienia
wkltdu nicoieoieineso (aportu) i obiecia nowvch udzial6w (nr 4612012)

Burmistrz przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
State Komisje Rady Miejskiej po4qrvnie zaopiniowaly powyzszy projeld
pod obrady sesji.
Radny Kazimierz Bacik zapltuje ile wynosi dzier2rwa wysypiska Smieci.

Stwierdza, 2e w projekcie uchwaly jesr zty zapis,,wyraza sie zgodQ na pod-

wy2szenie kapitalu ..... ,, - w {i L
Artur Derewiecki Radca Prawny U.zQdu Miasta i Gminy wyja(nil'
ze zapis w $ I jest dobry poniewajt dopieto pozostali udzialowcy musz4

wyrazic zgodg na przyj gc ie udzialow .

Burmistrz odpowiedzial o wysokosci dzieriawy wysypiska Smieci.

Na obrady przybyl radny Ryszard Szymairski.

Radny Andrzej Ogorkieiwicz stwierdz.4 ze dyskusja toczy siQ tak, jak

by3my byli przekonani, Ze po przetargu na naszym tetenie dzialad bQdzie

Eko-Region.
Burmistrz poinformowal, ze prawdopodobnie b$ziemy korzystac z Regio-

nalnej Instalacji Przetwarzania Odpadow Komunalnych w Ostrowie Wlkp.
Radny Henryk Kajser zapltuje ile terenu nam zostanie w obrQdzie wysypiska
po przekazaniu wysypiska

Obrady sesji opuscil radny Zbigniew Kajser.
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Radny Slawomir Odrobiirski podkedla i2 nale2y rcz '&zyt:
- zostawii grunty w dzierzawie i miei dochod czy przekazai lako

udzialy w spolce,
- azy przez przekazalie grunt6w do spolki nasza gmina wzmocnl

swoj{ pozycje w spolce,
- jaka b$zie sytuacja w spolce Eko'Region - na razie stabilna

Pizewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdz4 2e Eko-Region to spolka

samorz4dowa i podalek ,,6mieciowy" dla mieszkaircow nie bqdzie

zbyt wysoki.

Na obrady *t6cil radny Zbigniew Kajser.

Burmisttz Dodkreslil, 2e udzialowcami w Eko-Regiobnie sq gminy

wielkoici4 podobne do naszej.

Radny Kazimierz Bacik podkreilil i2 faworyzujemy firmc Eko-Region

Radny Grzegorz WiQ cek z pyluie czy nasza dzisieisza decyzja o przeka'

zaniu Smietniska zmieni coS w spolce.

Zyskamy wipcej udzial6w i zysk w poslaci dywidendy
Rida vriejsta I I glosami ,7a", 2 ,,przeciw", 8 ,,wstrzyrnuj4cych" podjpla

uchwale.
Uchwala Nr X)M 47 12o12 stanowi zal4cznik do pmtokolu.

h) vsoarcia budownictwr komunalneso n. terenie Miasta i Gminv

Ostrzesz6w w latsch 2012-2013 (nr 4712012)

Burmistrz przedstawil projekt uchwaly
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zao[pigniowaly projekt uchwaiy
pod obrady sesji.

Obrady opuscil radny Adam Boci4ga

Burmistrz podkreslil, 2e Zaklad Gospodarki Mieszkaniowej maju2
na budowg bloku ok. 3 mln. zl.
Radny Adam Zawada poinformowd, ie Komisja Gospodarki Komunalnej

Proponowala dofinanansowanie do 20plo wartoki kosztorysowej

Radny Slawomir Odrobiitski stwierdz4 ,e dofinansowanie przez gmin€

l57o warto6ci kosztorysowej do kwota do przyjqcia ale winniimy wiedzied

ile to jest Srodkow kwotowo.
Burmistrz wyjasnil, te Srodki przekazane bylyby jako apon do spolki
Zaklad Gospodarki Mieszkaniowej
Radny Zbigniew Kajser wyjaSnia" ze kiedyS mial uwagi, ze nie rozwija

sie budownictwo komunalne. Teraz popiera dofinansowanie do budowy

bloku komunalnego.
Tadeusz Pelc Prezes Zakladu Gospodarki Mieszkaniowej poinformowal:

- we wrzeSniu odbqdzie sig przetarg i wtedy bpdziemy wiedzieli jaki bpdzie

koszt budowy omawianego bloku komunalnego'

- mozliwa jest rowniei pozyczka z Banku Gospodarstwa Krajowego,

ale, aby zlo2yi wniosek o pozyczkQ musimy wykazai jakie posiadamy

wlasne Srodki
Radny Henryk Kajser stwierdz4 ze w uchwale winno byi okre3lone procen-

towo ilo56 przekazanych Srodkow, ale okreilone w zlotych do jaki€j kwoty
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Radna Krystyna Sikora stwierdza, 2e koszt $oze przekroc4a l5% propo-

nowanej kwoty.
Radny Zbigniew Kajser podkesl4 ze w budzecie musz4 byi wpisane

kwoty a nie okre3lenie procentowe udzialu gminy
Burmistrz przypomnial, ze na liicie oczekujqcych na mieszkaniejesl
ok. 200 rodzin i wci42 wzrasla

Na obrady wrocil radny Adam Bociaga.

Radny Kazimierz Bacik proponuje przeglosowanie projektu uchwaly
ze zmianq przedstawion4 przez Buamistrza.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,,za') podjpla uchwalg.

Uchwala Nr XXIlVl48/2012 stanowi zal4cznik do protokolu

i) zmirov uchwalv Nr XM92l2011 Radv Mieiskiei Ostrzcsz6w
z dnir 20 pridziernikr 20ll roku w sprtwie trvbu i sDosobu
powolvwania i odwolvwanir @lonk6w ZcsDolu lnterdvscvolinarneqo
oraz szczeq6lowvch wrrunk6w i€so funkcionowania (nr 3712012|

Grzegorz Rycerski Dy'rektor Miejsko-Gminnego Osrodka Pomocy

Spoleczirej przedstawil powyzszy projekt
uchwaiy.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powyzszy projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow,,za") podjqla uchwalg.

Uchwala Nr XXIIVI49l2}l2 surowi zzl4cznik do protokofu

Do p-ktu 10-qo Odoowiedzi na interpchcie i zrpvtapir
Mariusz Witek - Burmist.z:
- sprawa lewoskrgtu z drogi nr I I w Kochlowach i budowy chodnika przv

ul. Piastowskiej - bpdziemy interweniowad w wojew6dzkiej D}fekcji
Drog w Poznaniu,

- boisko ,,orlik" jes w trakcie realizacji przy Szkole Podstawowej nr l.

Do p-klu ll-so Spnwv niine i informrcie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal:
- kolejne sesje Rady Miejskiej planujemy na 27 wtzeSni4 25 pui'dzier-

nika i 29 lisropada 2012 roku,
- 12 wrzesnia planujemy wsp6lne posiedzenie stalych Komisji Rady,

- uroczyst4 sesjg w sprawie wrpczenia Medalu planujemy w miesiqcu

paidzierniku br.
Radny Kazimierz Bacik wnosi o zamieszczenie informacji o stanle

realizacji wniosku o budowq biogazowni na portalu internetowym
Viasta i Gminy Ostrzeszow
Burmistrz poinformowal, ze inwestorprzygotortywuje rapott oddzialy-
wania biogazowni na 3rodowisko.

Zaprosil n-a spotkanie w dniu 3 wrze6nia 2012 roku godz. l0p
na Rynek w Ostrzeszowie - lekcja historii z okazji wybuchu II wojny
swiatowej.
Wodzimierz Piekarczyk - Seketarz zaprosil na spotkanie z okazji

73 rocznicy wybuchu ll wojny 6wiatowej, kt6re odbqdzie sig w dniu



l wrze&ria br. o godz l2@przy nogilacb zolnicrgkich na crnentarzu

w Ofzcazowic

Do pb! l2-!o Z*o6.z.tric----P-*.dtl"4ey Rady lt,fti*icj rof*ko poesrnrqwd rzcbi€g obrrd sesji
podzi*owal wzystkim za u&ial w obradach i zamkn{ obrady )OOII sesji

RadY Mdskicj.

Rada podjgla 9 uchwal.
naaa io"iiczer *raav o gpdziDie f, a zr&odczyls o godziaie 1l@'

obrd toqtr !c.i

ngr

Protokolowda:


